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Zápis č.  18/2015 (18)  

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty technologické 
konaného dne 23. listopadu 2015 v zasedací místnosti 230, 

v budově U15, Vavrečkova 5669, Zlín 
 

Přítomni: Dr. Staněk, Dr. Beníček, Dr. Egner, Dr. Jančová, Dr. Rouchal, Ing. Fojtl,  
Ing. Hnátková, Ing. Huba, Ing. Mizerová, D. Vítková (10 členů) 

Omluven: Dr. Gál 

Hosté: doc. Buňka, doc. Buňková, doc. Humpolíček, doc. Ponížil, doc. Čermák,  
Bc. Vodinská, Dr. Slavík, Ing. Martínková, Dr. Lorencová 

Program: 

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav splnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Dodatek č. 1 pravidla a rozdělení finančních prostředků Fakulty 

technologické pro rok 2015“. (tajemnice) 

5. Vyjádření AS FT k záměru děkana jmenovat proděkana. 

6. Projednání návrhu „Směrnice k přijímacímu řízení na žádost uchazeče:  

pro akreditované bakalářské a navazující magisterské studijní programy chemie a 

technologie materiálů, chemie a technologie potravin a Procesní inženýrství, 

uskutečňované v českém jazyce, forma studia prezenční a kombinovaná“.  

(prod. Slavík) 

7. Projednání návrhu: „Directive on Publicly Announced Admission Procedure for the 

2016/2017 Academic Year: For the accredited follow-up Master’s programme in 

Chemistry and Materials Technology, degree course in Polymer Engineering, taught 

in English, full-time mode of study“. (prod. Družbíková)  

8. Různé. 

Jednání zahájil a řídil předseda AS FT Dr. Staněk.  

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že je přítomno 10 členů a senát  
je usnášeníschopný.  

ad 1)   Kontrola zápisu    

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal přítomné členy senátu, zda mají připomínky,  

popř. doplňující návrhy k zápisu č. 17/2015 (17).  
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NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 01/18/2015 

Akademický senát FT schválil zápis č. 17/2015 (17) ve znění zveřejněném 
v informačním systému FT UTB ve Zlíně. 

HLASOVÁNÍ 

PRO  10 
PROTI    0  
ZDRŽEL SE    0 
 
Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 01/18/2015 

Akademický senát FT schválil zápis č. 17/2015 (17) ve znění zveřejněném v informačním 
systému FT UTB. 

ad 2)  Stav plnění usnesení AS FT 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že na řádném zasedání AS FT dne 22. 6. 2015 bylo 

schváleno usnesení AS FT č. 04/12/2015, týkající se pravidel a rozdělení finančních 

prostředků FT pro rok 2015.  Podotkl, že stávající usnesení je vedeno v dalším 

samostatném bodě jednání. 

ad 3)  Projednání programu zasedání 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal přítomné členy senátu a zástupce vedení fakulty,  

zda mají připomínky, popř. doplňující návrhy k představenému návrhu programu 

řádného zasedání senátu. 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 02/18/2015 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT.  

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav splnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Dodatek č. 1 pravidla a rozdělení finančních prostředků Fakulty 

technologické pro rok 2015“. (tajemnice) 

5. Vyjádření AS FT k záměru děkana jmenovat proděkana. 
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6. Projednání návrhu „Směrnice k přijímacímu řízení na žádost uchazeče:  

pro akreditované bakalářské a navazující magisterské studijní programy chemie a 

technologie materiálů, chemie a technologie potravin a Procesní inženýrství, 

uskutečňované v českém jazyce, forma studia prezenční a kombinovaná“.  

(prod. Slavík) 

7. Projednání návrhu: „Directive on Publicly Announced Admission Procedure for the 

2016/2017 Academic Year: For the accredited follow-up Master’s programme in 

Chemistry and Materials Technology, degree course in Polymer Engineering, taught 

in English, full-time mode of study“. (prod. Družbíková)  

8. Různé. 

HLASOVÁNÍ 

PRO  10 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 02/17/2015 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT. 

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav splnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Dodatek č. 1 pravidla a rozdělení finančních prostředků Fakulty 

technologické pro rok 2015“. (tajemnice) 

5. Vyjádření AS FT k záměru děkana jmenovat proděkana. 

6. Projednání návrhu „Směrnice k přijímacímu řízení na žádost uchazeče:  

pro akreditované bakalářské a navazující magisterské studijní programy chemie a 

technologie materiálů, chemie a technologie potravin a Procesní inženýrství, 

uskutečňované v českém jazyce, forma studia prezenční a kombinovaná“.  

(prod. Slavík) 

7. Projednání návrhu: „Directive on Publicly Announced Admission Procedure for the 

2016/2017 Academic Year: For the accredited follow-up Master’s programme in 

Chemistry and Materials Technology, degree course in Polymer Engineering, taught in 

English, full-time mode of study“. (prod. Družbíková)  

8. Různé. 
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ad 4)  Projednání návrhu „Dodatek č. 1 pravidla a rozdělení finančních 

prostředků Fakulty technologické pro rok 2015“. (tajemnice) 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal tajemnici fakulty Bc. Vodinskou, aby se vyjádřila 

k předloženému materiálu. 

Tajemnice fakulty Bc. Vodinská sdělila, že materiál byl předložen na AS FT 2. 11. 2015 a 

o týden později byl projednán na zasedání EK AS FT. Všechny připomínky byly 

zapracovány. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval tajemnici za vyjádření a požádal předsedu EK AS 

FT Dr. Beníčka, aby přednesl závěr ze zasedání komise. 

Předseda EK AS FT Dr. Beníček informoval o průběhu projednání materiálu na řádném 

zasedání EK AS FT. Po zapracování připomínek lze doporučit materiál k projednání  

na řádném zasedání AS FT. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za stanovisko a otevřel diskuzi k předloženému 

materiálu. 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 03/18/2015 

AS FT schválil „Dodatek č. 1 pravidla a rozdělení finančních prostředků Fakulty 

technologické pro rok 2015“. 

HLASOVÁNÍ 

PRO  10 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 03/18/2015 

AS FT schválil „Dodatek č. 1 pravidla a rozdělení finančních prostředků Fakulty 

technologické pro rok 2015“. 

ad 5) Vyjádření AS FT k záměru děkana jmenovat proděkana  

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že členům senátu byl dne 18. 11. 2015 zaslán materiál 

(CV kandidátky) k záměru děkana jmenovat proděkanku FT. Požádal děkana doc. Buňku 

o představení kandidátky. 
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Děkan doc. Buňka objasnil členům senátu svůj záměr jmenovat proděkanku Ing. Evu 

Lorencovou, Ph.D., která pracuje na Ústavu technologie potravin. Úkolem proděkanky 

bude koordinace přípravy vnitřních norem fakulty, například organizačního řádu FT, 

centrální úložiště aktuálních studijních plánů fakulty atd. Sdělil, že Ing. Eva Lorencová, 

Ph.D. má podnikovou praxi a má přehled v systémech řízení.  

Požádal členy senátu o podporu jmenovat novou proděkanku pro vnitřní a sociální 

záležitosti. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval děkanovi za úvodní slovo a požádal Ing. Evu 

Lorencovou, Ph.D. o představení se členům senátu. 

Ing. Eva Lorencová, Ph.D. informovala členy senátu o svém působení na FT, své praxi a 

svých vizích, které by měla jako proděkanka. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a požádal členy senátu, zda mají otázky  

na kandidátku. 

 Předseda AS FT Dr. Staněk se dotázal na její praxi, v jakém rozsahu prošla firmou. 

Obzvláště, když firmy nepustí brigádníky do ekonomické agendy. 

- Dr. Lorencová sdělila, že pochází z podnikatelské rodiny a pracovala v rodinné 

firmě na dohodu a měla možnost projít děním firmy a pracovala v CCV 

informačním systému pro řízení logistiky. 

- Děkan doc. Buňka sdělil, že Dr. Lorencová má velké zkušenosti s oběhem 

dokladů a dat, jejím úkolem bude také vytvoření databáze přístrojového 

vybavení. 

 Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že by sběr dat měl probíhat celouniverzitně. 

Pokud si fakulta vytvoří svůj systém, nemusí pak být kompatibilní s univerzitním 

systémem. 

 Předseda AS FT Dr. Staněk se dotázal, s kterými odděleními bude jednat v rámci 

rektorátu. 

- Děkan doc. Buňka sdělil, že proděkanka bude spolupracovat například 

s prorektorkou pro sociální vztahy a s vedoucí CVT Mgr. Hrabákovou. 

- Tajemnice Bc. Vodinská sdělila, že již doc. Čermák za svého působení v pozici 

děkana FT se snažil vytvořit jednotný systém řízení, který nebyl nakonec Dr. 
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Rouchal se dotázal Dr. Lorencové, co jí vedlo k tomu, aby zůstala ve školství a 

nepokračovala v rodinné firmě. 

- Dr. Lorencová sdělila, že již delší dobu žije v podnikatelské sféře a vidí své 

předpoklady spíše ve školství. 

 Ing. Hnátková se dotázala na šetření vnitřní kvality výuky, jak toto bude zajištěno. 

- Děkan doc. Buňka sdělil, že úloha proděkanky bude koordinační a bude 

odpovídat za přípravu systému hodnocení kvality výuky, a to ve spolupráci 

s pedagogickými proděkany. Je to úloha, které je zapotřebí věnovat se naplno. 

 Ing. Huba se dotázal na sestavu přístrojového vybavení, zda systém bude 

vytvořen pouze interně nebo bude nabízen i pro firmy. 

- Děkan doc. Buňka sdělil, že databáze přístrojového vybavení bude nabízena 

pomocí proděkana pro rozvoj, mezinárodní vztahy a styk s praxí a může se 

nadále případně rozvíjet s rozšířením přístrojového vybavení na CPS a CEBII.  

Děkan doc. Buňka sdělil, že proděkanka pro vnitřní a sociální záležitosti nebude mít 

zřízen samostatný referát, bude pracovat koordinačním způsobem. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za připomínky a informoval, že AS FT se k záměru 

děkana jmenovat proděkanku vyjadřuje tajnou volbou; k navržené osobě je návrh: PRO, 

PROTI, ZDRŽEL SE. Členové senátu vyznačí zakroužkováním příslušného slova svou 

volbu. 

Předseda AS FT Dr. Staněk jmenoval Dr. Beníčka a Ing. Hubu skrutátory  

pro tajnou volbu. 

Ing. Huba zkontroloval hlasovací urnu a Dr. Beníček rozdal hlasovací lístky členům 

senátu. 

Členové senátu jednotlivě přicházeli k hlasovací urně a vložili svůj hlasovací lístek  

do urny. 

Skrutátoři Dr. Beníček a Ing. Huba otevřeli hlasovací urnu a spočítali volební lístky. 

Dr. Beníček předal výsledek předsedovi AS FT Dr. Staňkovi. 

Předseda AS FT Dr. Staněk informoval členy senátu a vedení FT o výsledku volby: 
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- celkem rozdáno hlasovacích lístků:  10 

- celkem odevzdáno hlasovacích lístků: 10 

- celkem platných hlasovacích lístků: 10 

 

 

 
 
 

 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že kandidátka získala nadpoloviční většinu hlasů. 
 
 

USNESENÍ AS FT č. 04/18/2015 

AS FT se vyjádřil souhlasně k záměru děkana jmenovat proděkanku FT UTB ve Zlíně: 

- Ing. Evu Lorencovou, Ph.D. – proděkankou pro vnitřní a sociální záležitosti 

Děkan doc. Buňka poděkoval členům senátu za souhlasné stanovisko.  

ad 6) Projednání návrhu „Směrnice k přijímacímu řízení na žádost uchazeče:  

pro akreditované bakalářské a navazující magisterské studijní programy 

chemie a technologie materiálů, chemie a technologie potravin a Procesní 

inženýrství, uskutečňované v českém jazyce, forma studia prezenční a 

kombinovaná“. (prod. Slavík) 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal prod. Slavíka, aby představil předložený materiál. 

Proděkan Dr. Slavík představil členům senátu návrh směrnice děkana, sdělil, že byly 

pozměněny data a adresa pro zaslání přihlášky. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření a otevřel diskuzi k předloženému 

materiálu. 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal předsedu LK AS FT Dr. Rouchala, aby svolal zasedání 
LK AS FT. Zároveň požádal členy senátu, aby své připomínky zasílali předsedovi LK AS 
FT Dr. Rouchalovi e-mailem do pondělí 30. 11. 2015 do 10:00 h. 
 
Předseda LK AS FT Dr. Rouchal informoval o zasedání LK AS FT, které se uskuteční 
v pondělí dne 30. 11. 2015 od 13:00 h v zasedací místnosti 230/LCFT. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Ing. Eva Lorencová, Ph.D. 
proděkanka pro vnitřní a sociální záležitosti 8 1 1 
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ad 7)  Projednání návrhu: „Directive on Publicly Announced Admission 

Procedure for the 2016/2017 Academic Year: For the accredited follow-up 

Master’s programme in Chemistry and Materials Technology, degree 

course in Polymer Engineering, taught in English, full-time mode of study“. 

(prod. Družbíková)  

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal proděkana Dr. Slavíka, aby v zastoupení za 

proděkanku Dr. Družbíkovou, představil návrh směrnice. 

Proděkan Dr. Slavík představil směrnici děkana, sdělil, že materiál byl zaslán na kontrolu 

Mezinárodnímu oddělení UTB ve Zlíně.  

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za představení a požádal členy senátu, aby své 
připomínky zasílali předsedovi LK AS FT Dr. Rouchalovi e-mailem do pondělí  
30. 11. 2015 do 10:00 h. 

ad 8) Různé. 

Předseda AS FT Dr. Staněk navrhl, že příští řádné zasedání AS FT se uskuteční v pondělí 

dne 7. 12. 2015 od 13:00 h v zasedací místnosti LCFT. 

NÁVRH USNESENÍ Č. 05/18/2015 

AS FT schválil termín řádného zasedání AS FT, které se uskuteční v pondělí  

dne 7. 12. 2015 od 13:00 h v zasedací místnosti 230/U15. 

HLASOVÁNÍ: 

PRO   10 

PROTI      0 

ZDRŽEL SE     0 

USNESENÍ AS FT č. 05/18/2015 

AS FT schválil termín řádného zasedání AS FT, které se uskuteční v pondělí  

dne 7. 12. 2015 od 13:00 h v zasedací místnosti 230/U15. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za hlasování a požádal členy vedení a členy AS FT, 

zda mají podněty do bodu různé. 

 Ing. Fojtl informoval členy studentské části senátu, že od doc. Růžičky vzešel 

požadavek, aby provedli průzkum na téma nízké účasti studentů na přednáškách. 
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- Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za dotaz a sdělil, že na dalším zasedání 

senátu se prodiskutuje tento požadavek. 

 Předseda AS FT Dr. Staněk informoval o výjezdním zasedání senátu, které se 

uskuteční v měsíci lednu 2016. Zároveň sdělil, že dne 16. 12. 2015 se uskuteční 

fakultní večírek. 

 Děkan doc. Buňka se dotázal předsedy AS FT Dr. Staňka, zda jsou již předběžně 

stanoveny termíny zasedání senátu. Je to z důvodu projednání nových členů  

VR FT. 

- Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že je zatím navržen jeden termín zasedání  

ke konci roku (7. 12. 2015). V roce 2016 se budou plánovat zasedání 

pravděpodobně dle termínů zasedání kolegia děkana a na základě předložených 

materiálů. 

 Ing. Hnátková informovala o zasedání sněmu RVŠ, které se uskutečnilo dne  

19. 11. 2015.  

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval všem přítomným za účast a ukončil zasedání 

Akademického senátu FT. 

 

Další zasedání AS FT se uskuteční  

v pondělí dne 7. 12. 2015 od 13:00 h v zasedací místnosti 230/U15. 

 
 
 
Ve Zlíně dne: 23. 11. 2015 
Konec zasedání: 14:05 h 
Zapsala: Ing. Jitka Totková 
 
 
    Ing. Michal Staněk, Ph.D. 
          předseda AS FT 


